
Z á p i s 
 

 

z členské schůze DSO Broumovsko konané dne 27. 6. 2019 v Meziměstí 

 

 

Přítomni: p. Rejchrt, Ing. Bitnar, p. Králová, p. Harasevič, Ing. Jirka, Bc. Hečko, 

p. Sadílek (Meziměstí), Bc. Grusman, p. Bitnar, Ing. Havrlant 

 

 

Pozdní příchod:   

 

 

Dřívější odchod:   

 

 

Omluveni:   p. Hermonová, p. Rosová, p. Cahová, p. Gorgan, p. Novák 

 

 

Ověřovatelé zápisu: p. Králová, p. Sadílek 

 

 

Hosté:    p. Kroupová 

   p. Školník – SDMB 

   p. Brandejs - SDMB 

 

 

 

P r o g r a m: 

 

1. Zahájení 

 

2. Volba ověřovatele zápisu schůze DSO Broumovsko 

 

3. Ukázka svahového sekání v obcích 

 

4. Informace z kanceláře  

 

5. Rozvojové plochy pro drobné podnikání 

 

6. Schválení Závěrečného účtu DSOB za rok 2018 

 

7. Schválení účetní závěrky za rok 2018 

 

8. Rozpočtové opatření č. 4 k 30. 06. 2019 

 

9. Společnost pro destinační management 

 

10. Různé 

 



Z á p i s  z  j e d n á n í: 

 

 

 

 

1. Zahájení 

P. Rejchrt jako předseda DSO Broumovsko přivítal starosty a hosty na členské schůzi a 

předal slovo starostovi pořádající obce Bc. Hečkovi, který také přivítal starosty ve své 

obci a seznámil je s novinkami, které se v obci udály.   

Dále p. Rejchrt seznámil starosty s programem členské schůze a vyzval starosty 

k odsouhlasení programu členské schůze DSO Broumovsko č. 6/2019 ve znění: 

 

1. Zahájení 

2. Volba ověřovatele zápisu schůze DSO Broumovsko 

3. Ukázka svahového sekání v obcích 

4. Informace z kanceláře  

5. Rozvojové plochy pro drobné podnikání 

6. Schválení Závěrečného účtu DSOB za rok 2018 

7. Schválení účetní závěrky za rok 2018 

8. Rozpočtové opatření č. 4 k 30. 06. 2019 

9. Společnost pro destinační management 

10. Různé 

 

 

Usnesení: 

Členská schůze schvaluje program členské schůze DSO Broumovsko 6/2019.  

Hlasování: 9 hlasů pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel hlasování 

 

 

 

 

 

2. Volba ověřovatele zápisu schůze DSO Broumovsko 

P. Rejchrt navrhnul za ověřovatele zápisu p. Královou a p. Sadílka a vyzval zúčastněné 

k hlasování. 

 

Usnesení: 

Členská schůze schvaluje za ověřovatele zápisu p. Královou a p. Sadílka  

Hlasování: 9 hlasů pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel hlasování 

 

 

 

 

 

3. Ukázka svahového sekání v obcích 
Představení možností řešení svahového sekání v obcích včetně ukázky možností 

štěpkování. 

 

 

 



4. Informace z kanceláře 

 

Dotace z OPZ - DSO Broumovsko - profesionalizace veřejné zprávy a zpracování 

strategických a koncepčních dokumentů, CZ.03.4.74/0.0/0.0/18_092/0014436 

P. Rejchrt sdělil starostům, že žádost o dotaci byla podána 18. 6. 2019 s celkovými výdaji 

9,4 mil. Kč. Vlastní podíl činí 0,5 mil. Kč a nepřímé výdaje jsou ve výši 1,2 mil. Kč. 

Upozornil na velký přetlak žádostí v této výzvě. Hodnocení žádostí bude probíhat 

minimálně 6 měsíců.  

 

 

Dotace MMR  

P. Wilkeová, DiS., a p. Rejchrt sdělili, že z podávaných žádostí uspěla pouze žádost Obce 

Heřmánkovice na opravu mostu. Ostatní nebyly podpořeny, jsou v zásobníku projektů. 

Nepředpokládá se, že budou podpořeny. 

Dále sdělili, že velký přetlak žádostí je způsoben otevřením dotačního titulu pro obce 

nad 3 tisíce obyvatel a celkově vyšším počtem žádostí v letošním roce. 

Obce Božanov a Vernéřovice mají zájem o dotaci z MMR na rekonstrukci prodejny 

v obci. Kancelář zjistí požadavky na žádost a na přílohy žádosti. 

 

Právní poradna SMO 

P. Wilkeová, DiS., sdělila, že všechny obce jsou již přihlášeny do právnické poradny 

SMO. P. Rejchrt sdělil starostům, že je možné, že se zvedne počet přístupů do poradny. 

 

 

9:53 odchod p. Harasevič 

 

 

5. Rozvojové plochy pro drobné podnikání 

P. Rejchrt přečetl dopis RP AOPK ČR v Pardubicích, který odpovídá na požadavky DSO 

Broumovsko na řešení posouzení možností umístění nových rozvojových ploch na území 

DSO Broumovsko. Odpověď nenabízí řešení. Možností je požádat ministra životního 

prostředí o schůzku.  

Bc. Hečko sdělil, že KHK může být k řešení nápomocen. Je potřeba vznést požadavek 

na KHK o součinnost a začít problematiku řešit. Požadavek na KHK zašle předseda DSO 

Broumovsko p. Rejchrt. 

 

 

 

 

6. Schválení Závěrečného účtu DSOB za rok 2018 

P. Pichová seznámila starosty se závěrečným účtem DSO Broumovsko za rok 2018 a 

p. Rejchrt vyzval starosty k jeho odsouhlasení. 

 

Usnesení: 

Členská schůze schvaluje celoroční hospodaření svazku a závěrečný účet svazku za rok 

2018, včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2018 s vyjádřením 

bez výhrad. Projednání závěrečného účtu se uzavírá vyjádřením souhlasu s bez výhrad. 

Hlasování: 8 hlasů pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel hlasování 

 

 



 

 

7. Schválení účetní závěrky za rok 2018 

P. Pichová seznámila starosty s účetní závěrkou za rok 2018 a p. Rejchrt vyzval je 

k odsouhlasení.  

 

Usnesení: 

Členská schůze schvaluje účetní závěrku za rok 2018 

Hlasování: 8 hlasů pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel hlasování 

 

 

 

 

8. Rozpočtové opatření č. 4 k 30. 06. 2019 

P. Pichová seznámila starosty s Rozpočtovým opatřením č. 4 k 30. 6. 2019 a p. Rejchrt 

vyzval je k odsouhlasení.  

 

Usnesení: 

Členská schůze schvaluje Rozpočtové opatření č. 4 k 30. 06. 2019 

Hlasování: 8 hlasů pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel hlasování 

 

 

 

 

9. Společnost pro destinační management Broumovska 

Bc. Hečko seznámilo starosty se záměrem KHK v rámci destinačních společností, které 

mají být platformou pro několik oblastí a mají vyvíjet koordinační činnost v kraji. Krajská 

destinační společnost může být mezistupněm pro komunikaci s ministerstvem. 

Samostatná činnost krajské destinační společnosti, její řízení, je založeno 

na čtyřkomorovém systému – 1. komoru zastupuje Královehradecký kraj, 2. komora 

Společnost pro destinační management, 3. komora municipality - DSO, MAS, apod., 4. 

komora – podnikatelské subjekty. Obce mohou být zastoupeny ve druhé a třetí komoře.  

MMR uznává pouze certifikované destinační společnosti, které splňují určitá pravidla.  

P. Školník navázal představením činnosti SDMB. Na správní radě se budou znovu 

diskutovat některé body činnosti, zúčastnili se několika veletrhů, zaměřili se na sociální 

sítě a marketing, největší aktivitou je rozvoj Instagramu, díky této aktivitě přijíždějí na 

Broumovsko např. fotografové, a tráví tu svůj čas. 

Národní geopark Broumovsko se také snaží téma destinačního managementu rozvíjet. 

Poslední výzkum byl zaměřen na zjištění geografické podrobnosti o kráteru v Javořích 

horách.  

Důležité jsou navazující aktivity SDMB, které se zaměřují na tzv. kulturní turisty, kteří 

vyhledávají rozsáhlejší informace o okolí.  

SDMB je certifikovanou destinační společností. Aby byla oblast cestovního ruchu více 

atraktivní, je rozdělena na 4. stupně: 1. Czechtourismus, 2. Krajské destinační 

managmenty, 3. Oblastní destinační management., 4. Lokální destinační management. 

Důležitou věcí je rozvoj cestovního ruchu a vypořádání se se situací přetížení některých 

míst v určitých dnech a hodinách – např. Adršpašské skály. Nyní probíhají jednání 

s Czechtourismem ohledně této problematiky. Obecně toto přetížení vrhá špatné světlo 

na cestovní ruch v oblasti. 



Strategické priority SDMB. Je potřeba si připomenou, že Broumovsko je průmyslovou 

oblastí. Není možné zcela se spolehnout na cestovní ruch, i když je to rozvojová oblast. Je 

důležité, aby cestovní ruch byl nadále prioritou. Czechtourismus požaduje, aby byly 

odstraněny špatné zprávy o cestovním ruchu na Broumovsku. 

p. Brandejs navázal s informací, že se bude provádět průzkum na Broumovsku, který 

vytipuje oblasti, které jsou přetížené, a dále vytipuje oblasti, kam by se mohli turisté 

přesměrovat, aby se přetíženým oblastem ulevilo. Řeší se problémy s řízením dopravy, 

který je nyní na KHK, z řešení by měl vyplynout např. vznik záchytných parkovišť. 

Velkým problémem je financování cestovního ruchu. Obcím chybí dobrý propagační 

materiál, aby občané věděli, co se na území v rámci turistického ruchu děje.  

P. Rejchrt navázal, že Policko je pro Broumovsko z pohledu destinačního managmentu 

velice zásadní a je potřeba pracovat na tom, aby Policko neodešlo ze SDMB.  

P. Školník doplnil, že na poslední správní radě byla schválena grafická identita SDMB, 

bylo upraveno logo regionu. Dále se připravují se nové webové stránky celého regionu, 

které pojmou Geopark Broumovsko, Bikersort Broumovsko; propagaci v rámci skalních 

měst ČR. SDMB podá žádost o dotaci na MMR; jejímž cílem jsou marketingová opatření 

vedoucí k tomu, aby tu turisté na Broumovsku trávili co nejvíce času.  

 

 

 

10. Různé 

 

 Představení knihy pohádek 

Paní Kroupová nabídla starostům knihu pohádek z našeho kraje. Dohromady 

14 pohádek, každá je situovaná v nějaké oblasti tohoto kraje. Kniha je vhodným 

dárkem např. k vítání občánků. Pokud budou mít obce zájem, je potřeba se ozvat 

p. Kroupové do 14 dnů.  

 

10:27 – návrat p. Harasevič 

 

 PETICE Za ochranu pastevectví, proti nekontrolovatelnému šíření vlčí 

populace 

Ing. Havrlant seznámil starosty s peticí proti šíření vlčí populace na Broumovsku a 

požádal starosty o podporu této petice.  

Bc. Hečko doporučil vznést požadavek na podporu na KHK. 

P. Rejchrt vyzval starosty k odsouhlasení podpory PETICE Za ochranu 

pastevectví, proti nekontrolovatelnému šíření vlčí populace. 

 

Usnesení: 

Členská schůze schvaluje podporu PETICE Za ochranu pastevectví, proti 

nekontrolovatelnému šíření vlčí populace. 

Hlasování: 9 hlasů pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel hlasování 

 

 

Příští schůze DSO Broumovsko se bude konat v pátek 16. 8. 2019 od 16,00 hodin 

v Hejtmánkovicích na hřišti TJ.  

 

 

V Meziměstí dne 27. 6. 2019 

Zapsala Bc. Hana Wilkeová 



U S N E S E N Í         Č.   6/2019 

 

 

členské schůze DSO Broumovsko konané dne 27. 6. 2019 v Meziměstí 

 

 

 

 

Členská schůze 

 

 

 

I.  s c h v a l u j e  

 

 

I.I.  program členské schůze DSO Broumovsko 6/2019 

 

I.II.  za ověřovatele zápisu p. Královou a p. Sadílka 

 

I.III.  celoroční hospodaření svazku a závěrečný účet svazku za rok 2018, včetně 

zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2018 s vyjádřením 

bez výhrad. Projednání závěrečného účtu se uzavírá vyjádřením souhlasu s bez 

výhrad 

 

I.IV. účetní závěrku za rok 2018 

 

I.V. Rozpočtové opatření č. 4 k 30. 06. 2019 

 

I.VI. podporu PETICE Za ochranu pastevectví, proti nekontrolovatelnému šíření vlčí 

populace. 

 

 

 

V Meziměstí dne 27. 6. 2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

              Karel Rejchrt      Ing. Jaroslav Bitnar 

předseda DSO Broumovsko    1. místopředseda DSO Broumovsko 

 


